

大会主席：胡以华教授，国防科技大学教授



胡以华，国防科技大学教授，博士生导师，军队科技领军人才，电子制约技术安徽省重点实验室主任。长期从事电子信息领域科研工作，主要开展激光探测、空间信息获取与处理、光电信息控制、电图像处理理论与技术研究、先后获得国家技术发明二等奖 2 项、国家教学成果二等奖 2 项、省部级科技一等奖 6 项、军队二等奖 7 项，获授权发明专利 50 项，发表论 300 余篇，出版中英文专著 3 部、编译著 18 本，享受国务院政府特贴，获全国科技优秀工作者、军队杰出专业技术人才奖、全军优秀教师、安徽青年科技奖、中科院优秀博士后。

Chairman:

Prof. Yihua Hu, National University of Defense Technology

Yihua Hu is a professor at the National University of Defense Technology, a PhD tutor, a leading scientist in military science and technology, and the director of the Key Laboratory of Infrared and Low Temperature Plasma in Anhui Province. He has been engaged in scientific research in the field of electronic information for a long time, mainly engaged in laser detection, spatial information acquisition and processing, photoelectric information control, electrical image processing theory and technology research, and has won 2 second prizes for national technical inventions and 2 second prizes for national teaching achievements, 6 provincial and ministerial science and technology first prizes, 7 military second prizes. He has obtained 50 invention patents and published more than 300 papers, 3 Chinese and English monographs, 18 compilations. He received special subsidies from the State Council, won the National Science and Technology Outstanding Workers Award, Outstanding Postdoctoral Fellow of the Chinese Academy of Sciences, Outstanding Teachers of the Army, Anhui Youth Science and Technology Award and Outstanding Professional and Technical Talent Awards of the Army.